



FOR IMMEDIATE RELEASE
APRIL 14, 1970

DIPLOMATIC CONFERENCE ON THE
TRAVEL AGENCY CONTRACT, BRUSSELS,
APRIL 13-23, 1970

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Canada is represented at a meeting in Brussels, April 13-23, to consider a draft convention on the travel agency contract. The draft convention was prepared by the International Institute for the Unification of Private Law (UNIDROIT). Its aim is to obtain international agreement on the legal principles which should govern travel agency contracts.

The Canadian delegation includes officials from Alberta, Quebec, Newfoundland and Ontario, as well as representatives from the Federal Government. The Chairman of the delegation is Mr. E. S. Bryant, Director, Alberta Government Travel Bureau. The Vice-Chairman is Mr. Jean Lenoir, Associate Deputy Minister, Quebec Department of Tourism, Fish and Game. The following is the official list of the delegation:

DELEGATION OF CANADA

Mr. E. S. Bryant, Director, Alberta Government Travel Bureau, Chairman of the delegation.

Mr. Jean Lenoir, Associate Deputy Minister, Quebec Department of Tourism, Fish and Game, Vice-Chairman of the delegation.

Mr. Nicholas Gwyn, Deputy Head, Co-ordination Division, Department of External Affairs.

Mr. Alistair McLean, General Hanager (Europe), Ontario Department of Tourism and Information, Ontario House, London.

Mr. G. Tawse-Smith, Manager, Travel Trade Relations, Department of Industry, Trade and Commerce.

Mr. D. R. Hamlin, First Secretary, Canadian Embassy, Brussels, Secretary of the delegation.

OBSERVER ATTACHED TO THE DELEGATION

Mr. Robert Normand, Legislative Counsel, Government of Quebec.



no 22

POUR DIFFUSION INTEDIATE LE 14 AVRIL 1970

CONFERENCE DIPLOMATIQUE SUR
LE CONTRAT DE VOYAGE, BRUXELLES,
13-23 AVRIL 1970

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Canada est représenté à une conférence qui a lieu à Bruxelles du 13 au 23 avril 1970 et qui doit considérer un projet de convention internationale préparé par l'Institut International pour l'Unification du Droit privé (UNIDROIT). Son but est d'obtenir un accord international d'agences de voyage.

La délégation canadienne comprend des fonctionnaires de l'Alberta, du Québec, de Terre-Neuve et de l'Ontario ainsi que des représentants de l'administration fédérale. La délégation est présidée par M. Edward Sidney Bryant, Directeur du Bureau des Voyages du Gouvernement de l'Alberta, la vice-présidence est assurée par M. Jean Lenoir, Sous-ministre associé du Ministère du Tourisme, de la Chasse et de la Pêche du Québec. La liste officielle de la délégation est la suivante:

DELEGATION DU CANADA

M. E. S. Bryant, Directeur, Bureau des Voyages du Gouvernement de l'Alberta, Président de la délégation.

M. Jean Lenoir, Sous-ministre associé, Ministère du Tourisme, de la Chasse et de la Pêche du Québec, Vice-président de la délégation.

M. Nicholas Gwyn, Directeur adjoint, Direction de la Coordination, Ministère des Affaires extérieures du Canada.

M. E. P. Henley, Directeur, Office du Développement touristique de Terre-Neuve et du Labrador.

M. Alistair McLean, Directeur général pour l'Europe, Ministère du Tourisme et de l'Information de l'Ontario, Maison de l'Ontario à Londres.

M. G. Tawse-Smith, Directeur, Relations avec l'Industrie touristique, Ministère de l'Industrie et du Commerce du Canada.

M. D. R. Hamlin, Premier secrétaire, Ambassade du Canada à Bruxelles, Secrétaire de la délégation.

OBSERVATEUR ATTACHE A LA DELEGATION

M. Robert Mormand, Greffier en Loi de la Législature, Assemblée nationale du Québec.